企业简介 COMPANY PROFILE





Ningbo Jiurong Hydraulic Equipment Co., Ltd. is located in Ningbo, an international port city on the east coast of China. Since its establishment in 2010, it has been engaged in R&D and manufacturing of hydraulic hose fittings. The company currently has a practical plant area of 28,000 square meters, annual sales of 22 million USD, and more than 280 employees, including 10 senior engineers of hydraulic hose fittings.

OUR HISTORY







宁波久荣液压器材有限公司

Ningbo Jiurong Hydraulic Equipment Co.,Ltd

地址:宁波市鄞州区横溪镇

Add: Hengxi Town, Yinzhou District, Ningbo, China

电话 (TEL): +86-574-55226294

+86-574-55667646

传真(FAX): +86-574-56708311

邮箱 (E-mail): kunta@kunstfluid.com

网站 (Web): www.kunstfluid.com





◇ 久荣液压

专注软管接头

FOCUS ON HOSE FITTING



Thinking of change to create the future

FERRULE

HOSE FITTING

HOSE ASSEMBLY

WELDING HOSE FITTING

DEDICATED TO EXCELLENCE

厂房设备

FACTORY EQUIPMENT









品质保证

QUALITY ASSURANCE























软管接头

HOSE FITTING













- 适用于 1-2 层钢丝编织软管,连接头部符合 ISO、SAE 等标准,涵 盖了公制、英制、美制、法兰和日式接头形式。
- Apply for one wire and two wire braided hose, the connector meet the ISO and SAE standard. Cover the metric, BSP, JIC, ORFS and JIS fitting styles.









- 适用于 4-6 层钢丝缠绕软管,连接头部符合 ISO、SAE 等标准,涵 盖了公制、英制、美制、法兰和日式接头形式。
- Apply for 4-6 wire spiral hose, the connector meet the ISO and SAE standard. Cover the metric, BSP, JIC, ORFS and JIS fitting styles.

一体式

ONE-PIECE HOSE FITTING



- 全部采用不剥胶扣压,避免胶皮对环境的影响,且大幅减少总成扣压时间。
- ■产品涵盖了 ISO, SAE, DIN, JIS, BS等多种标准, 规格齐全。
- All use no-skiving crimping ,avoid the impact of rubber on the environment, and reduce the time of hose assembly
- Full range products, covering most of the standards such as ISO, SAE, DIN, JIS, BS standard

软管总成

HOSE ASSEMBLY



- 我们提供各种应用领域的液压软管和软管总成,有符合 ISO、 SAE、MA 等标准的高压胶管,有燃油和发动机用软管,也有适 用于极限环境下的超低温(-55°C)和超高温软管(135°C)。
- We offer hydraulic hoses and hose assemblies for a wide range of applications, from high pressure hoses compliant with ISO.SAE, MA, etc., to hoses for fuel and engines, as well as ultra-low temperature (-55 ° C) and ultra-high temperature hoses for extreme environments (135 ° C).

套筒 FERRULE







定制件

CUSTOMIZED FITTING



焊接件WELDING HOSE FITTING









- 解决工艺无法加工或者难度很大的产品,我们使用单面焊双面成形的工艺制造出高质量的焊接接头。
- To solve the process can not be processed or difficult products, we produce high quality welded hose fittings using the process of single-sided welding and double-sided forming.